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Republika e Kosovës
Republika Kosovo-Republic of Kosovo

Kuvendi - Skupština – Assembly

VI Saziv
Jesenje Zasedanje

Komisija za ljudska prava, polnu ravnopravnosti , nestala lica i peticije
P-br.36/2018

Priština, 26 novembar  2018

ZAPISNIK

Sednici su učestvovali: Duda Balje, Lirije Kajtazi, Mirjeta Kalludra, Luljeta Veselaj-Gutaj,
Shemsi Syla i Teuta Haxhiu.  

Odsutni: Saša Milosavljević, Mexhide Mjaku-Topalli, Saranda Bogujevci, Fisnik Ismaili i
Veton Berisha. 

Pomoćno osoblje Komisije : Selman Ymeri, koordinator i Sulltane Gashi, službenica oblasti. 

Drugi učesnici: Teuta Prekazi-UN Human Rights, Flora Kryeziu-UNICEF, Edon Baliqi-KDI,
Zana Ulaj, praktikant, Blendon Arifi, praktikant i  Sanije Berisha-OEBS.

Sednicom  predsedavala, Duda Balje, predsednica  Komisije.

Dnevni red:

1.Razmatranje Nacrta zakona o Zaštiti deteta,
2. Razno.

1. Razmatranje Nacrta zakona o Zaštiti deteta.

Predsednica -  ovaj zakon prošao je prvo čitanje u Skupštini. Kao Komisija održali smo javnu
raspravu, odlučili smo da održimo radionicu i pogledamo modalitete kako raditi dalje, da
imamo bolji zakon. UNICEF je obećao da će podržati održavanje radionice na Kosovu.
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Teuta Haxhiu, - da sada imamo jedan nacrt sa većim obimom. Stvarno nam je potrebna
radionica sa prisustvom svih naših kolega poslanika, da radimo dobro i bez prekida u ovom
nacrtu zakona. Takođe treba tražiti i druge partnere, koji bi nam pomogli i  treba dati svoj
doprinos svaki poslanik. Ne možemo reći da možemo brzo da radimo i mislim da ćemo u
ovom nacrtu zakona raditi i na pristupu i zaštiti deteta. Treba puno da radimo i smatram da u
saradnji sa drugim partnerima, zašto ne i sa UNICEF , da održimo funkcionalnu radionicu.

Predsednica, ko je zainteresovan da radi, može prisustvovati. Nismo formirali radnu grupu,
zato što su svi poslanici bili zainteresovani da rade. Imamo predlog od strane  UNICEF-a za
održavanje radionice u Prevale, i mi treba da odlučimo o datumu održavanja.

Mirjeta Kalludra, -bilo gde da se održava ona će biti tu da bi doprinela na ovom nacrtu zakona

Luljeta Veselaj, - za razmatranje ovoga nacrta zakona, nismo  formirali radnu grupu , ali dobro
je postaviti predsednika zbog boljih rezultata.  

Predsednica – je potvrdila, da je Komisija odlučila da radionica o razmatranju Nacrta zakona o
zaštiti deteta, održi u Prevale, i biče trodnevna, odnosno 6-8-decembra, ali ču se konsultirati i
sa sekretarem Skupštine, kao što je predviđenom održavanje plenarnih sednica, koja bi mogla
uticati na realizaciji radionice.

2. Razno.

Predsednica,- u zadnje vreme suočili smo se redukcijom električne energije, i mi kao Komisija
i Skupština, odobrili i smo i preporuke. Ona je odlučila da se pozivaju u sledećoj sednici
Komisije, predstavnici KRER, Ministarstva ekonomskog razvoja i Narodni advokat .   

Predsednica ,-potvrdila je, da  če Komisija 3 decembra, održati sednicu da bi obeležila
međunarodni dan za osobe sa ograničenim mogućnostima, gde će se pozvati Udruženja osoba
sa ograničenim mogućnostima, ZQM i  IAP.

Predsednica – takođe, predložila je da u vezi kampanje za aktivizam protiv nasilja na polnoj
osnovi, da se pozivaju u jednoj drugoj sednici Komisije, Nacionalni Koordinator za zaštitu
od nasilja u porodici, Agenciju za polnu ravnopravnost, Instituciju Narodnog
advokata i Udruženje  za zaštitu ženskih prava, na kojima će se razgovarati o polno
zasnovanom nasilju. Gore navedeni  predlog predsednice je odobren.

Teuta Haxhiu, je  obavestila  članove funkcionalne Komisije, da su porodice nestalih u Meji,
nakon angažovanja ove Komisije, kompanija je vratila fotografije članova porodice i zahvalila
se članovima Komisije.

Predsednica, je najavila članovima komisije da će dva poslanika iz Bosanskog Parlamenta, biti
na Kosovu na nekoliko dana, a jedna od njih je članica  Homologne komisije, dok će boraviti u
Prizrenu. Ona je naglasila da će se  sresti sa njima uz jedan radni  ručak. Ona je pozvala
članove Komisije da prisustvuju ovom sastanku.
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Sastanak je završen u 11:00. 
Pripremio je: Pomoćno osoblje      Komisije                                                           

Predsednica Komisije, 
            
                                                                                                                          Duda Balje


